
Referat af Skævinge Vandværk a.m.b.a.’s generalforsamling 
 

Tirsdag den 19.04.2022, kl. 19.30 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

 

2. Formandens beretning for året 01.01.2021-31.12.2021 

 

3. Det reviderede regnskab for året forelægges til godkendelse 

 

4. Budget m/ spec. for det kommende regnskabsår fremlægges til godkendelse 

 

5. Takstblad for kommende regnskabsår fremlægges til godkendelse 

 

6. Indkomne forslag: Ingen 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer,  suppleanter: 

7.1 Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2 år: 

Afgår: Henrik Rasmussen          (modtager genvalg) 

Afgår: Frank Jensen      (modtager genvalg) 

Afgår: Michael Sindberg  (modtager genvalg) 

 

7.2 Valg af bestyrelsessuppleant 

Afgår: Mogens Bay  (modtager genvalg) 

 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant: 

8.1 Valg af revisorer 

Afgår: Claus Nielsen  (modtager genvalg) 

Afgår: Jens Sindberg  (modtager genvalg) 

 



9. Valg af ekstern revisor (Complet revision) 

 

10. Eventuelt 

 

 

 

Ad 1) Valg af dirigent 

 Ole Hansen (Vandværkskontoret) valgt. 

Indkaldelse til generalforsamling foretaget korrekt i Hillerød Posten 30.3.2022. 

 

Ad 2) Formandens beretning 

Vi har i 2021 udpumpet 127.118 m3 vand mod 124.770 m3 i 2020. Et merforbrug på 2.348 

m3. Der er nok ingen tvivl om, at dette skyldes de mange nye boliger, der bliver bygget. Når 

de 3 igangværende udstykninger er færdigbyggede, vil der være 190 nye boliger: 

Gersegården 90 stk., Dyrmosegård 74 stk. og Krogtoften 26 stk.  

Vi har lagt ny ledning til Gersegårdens udstykning fra Hovedgaden og til en ny-etableret 

målerbrønd med en måler for denne udstykning, som hedder Klokkestøbervej. 

Dyrmosegård er snart færdigbygget, og det kører planmæssigt. 

Der har endnu ikke været nogen indflytninger på Krogtoften, men det forventes om kort tid. 

I Hovedgaden fra den gamle bank og ned til Gadegårdsparken, har vi fået fjernet et gammelt 

jernrør, og forbrugerne er kommet på den nyere ledning ved siden af. 

Rentvandstankene på vandværket er efterset og fundet i orden af firmaet Dalgaard. 

Vi har afholdt 4 bestyrelsesmøder i 2021. 

Tankerne om et nyt vandværk er så småt/indledende gået i gang. 

Ingen spørgsmål til beretningen. 

Formanden takkede bestyrelsen og revisor og Vandværkskontoret for det gode samarbejde. 

 

Beretningen blev godkendt. 



 

Ad 3) Regnskabet 

Det reviderede regnskab blev detaljeret fremlagt af kassereren Kurt Fog og godkendt. 

  

 

Ad 4) Budget for kommende regnskabsår 

 

Budget for 2022 og samlet budgetplan for 2022-2025 blev fremlagt og godkendt, og er i 

øvrigt godkendt af kommunen. 

 

 

Ad 5) Takstblad for 2022 

 

Kopi af gældende takstblad for 2022 blev forelagt til godkendelse og godkendt.  

 

 

Ad 6) Indkomne forslag 

 

 Ingen 

 

 

Ad 7) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 

 7.1 Henrik Rasmussen, Michael Sindberg og Frank Jensen blev  genvalgt for 2 år 

   

 7.2 Mogens Bay valgt som suppleant for 1 år 

   

 

Ad 8) Vang af revisor og revisorsuppleant 

 

 8.1 Claus Nielsen og Jens Sindberg genvalgt 

 

 

Ad 9) Valg af ekstern revisor 

 

 9.1 Complet Revision ApS genvalgt. 

 

Ad 10) Eventuelt 

 

 Løs debat om nyt vandværk, herunder mulighederne for finansiering og placering. 

 



Dirigenten takkede for god ro og orden og afsluttede generalforsamlingen. 

 

19.04.2022 

 

Frank Jensen/referent   Ole Hansen/dirigent 


